
 
 
 
 
 
 
 
Aan: het college van B. en W. van Huizen 
Van: M. Lemmens, fractie GroenLinks 
Datum: 18-10-18 
Betreft: Raadsvragen over mogelijk te schrappen buslijnen in de regio 
 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van een artikel in de Gooi en Eemlander van 17 oktober jl. 
“Vrees voor schrappen buslijnen in gooi en Vechtstreek” over het mogelijk 
schrappen van 7 buslijnen in de regio, heeft GroenLinks een aantal vragen. 
In het artikel staat dat Connexion het busvervoer in de regio tot 11 juli 2021 mag 
verzorgen, en dat voor de nieuwe aanbesteding een programma van eisen moet 
komen waar Gedeputeerde Staten het bureau Goudappel Coffeng voor hebben 
ingehuurd. In de ideeën die dit bureau heeft gepresenteerd aan statenleden, 
bleek dat 7 buslijnen zouden worden geschrapt:  
  
https://www.gooieneemlander.nl/gooi-vechtstreek/vrees-voor-schrappen-
buslijnen-gooi-en-vechtstreek 
 
Naar aanleiding hiervan heb ik op grond van artikel 47 van het “Reglement van 
orde voor de vergaderingen en overige werkzaamheden van de raad” de 
volgende raadsvragen aan uw college. 
− Is het college van deze ideeën op de hoogte? 
− Is het college het met onze fractie eens dat het schrappen van de lijnen slecht 

zou zijn voor de bereikbaarheid in de regio en het schrappen van lijnen 100, 
101,107 en 108 met name slecht voor de inwoners van Huizen? 

− Kan het college toezeggen dat het zich zal verzetten tegen deze plannen en op 
korte termijn aan de provincie laten weten dat Huizen het niet eens is met 
deze plannen? 

 
Ik verzoek u deze vragen mondeling te beantwoorden in de eerstvolgende 
reguliere raadsvergadering van 8 november a.s.. 
 
Vriendelijke groeten, 
 
Monica Lemmens  
fractie GroenLinks  
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